
 

Naaldwijk, 6 juli 2020. 

 

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van 

artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen c.a. van de Raad 2017 inzake 

vestiging OBS Dalton en Okidoki in Hoogeland. 

 

Geacht College, 

De afgelopen week heeft uw college een perspectiefbrief gepresenteerd waarin voorgesteld wordt geld te 

reserveren voor de vervanging van de installatie van het zwembad De Hoge Bomen te Naaldwijk. Dit 

voorstel impliceert dat uw college van plan is om het huidige zwembad gedurende langere tijd te 

handhaven op haar huidige locatie.  

 

In het IHP (2018-2033) wordt aangekondigd dat de Openbare Dalton basisschool samen met 

kinderopvang Okidoki tijdelijke huisvesting krijgt voor 8 groepen in de nieuwbouwwijk Hoogeland. Deze 

tijdelijke huisvesting zou dan na 5 jaar vervangen worden door permanente huisvesting. Tijdens de 

vergadering van de commissie MO dd 07-01-2019 werd de locatie van  zwembad De Hoge Bomen 

genoemd als mogelijke locatie van de combinatie van nieuwe school/zwembad. 

 

Dit brengt de PvdA fractie tot de volgende vragen: 

 Welk perspectief biedt de perspectiefbrief voor zwembad De Hoge Bomen? 

 Als het perspectief landurig gebruik van de huidige faciliteiten is, wat is dan het perspectief 

voor de Dalton OBS en Okidoki? 

 Als uw college denkt aan een andere locatie voor de school wanneer denkt u dan een 

locatieonderzoek te gaan uitvoeren? 

 Op welke termijn kunnen daar dan de tijdelijke lokalen worden gerealiseerd? 

 

De PvdA fractie verzoekt u de vragen binnen de daarvoor gestelde termijn schriftelijk te 

beantwoorden. 

Met vriendelijke groet, 

 

Nico de Gier  

Fractievoorzitter  

PvdA Westland 


